

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Georg Beck.

Beck, Georg

Halle (Saale), 27.08.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211065](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211065)

Sum: Deum proinde ex intimis cordis penetralibus imploro, uelit nunquam non Divina Sua mihi adesse Gratia, ut hujus aliorumve inenarrabilium & inextinguibilium Spiritualium juxta atq; Corporalium meritor, per totum vite meae decursum, verè grates, referre cum non possim, atq; jam tamen habeamq.

Hale d. 17. Aug: MDCCLXII.

Annus quo Georgius Beckius primum communem hanc lucem aspexi fuit post reparatam per Christum salutem millesimus sexcentissimus nonagesimus secundus eiusdemq; ultimus anni dies Norimbergæ, per patrem Guoltgangium Beckium mercatorem, matrem autem Elisabetham ex gente Leukauffiana, quos dilectos mihi parentes divina Numinis clementia adhuc vivos conservavit. Horum optimorum parentum meorum maxima Natim a primis incunabilis cura et sollicitudo fuit

ut paullo post Christi Sacris initiatus, ad litteras
 quæ humaniores vocantur, sumo sic dirigente
 Numine et adiuvante me conferrem. Inde aliorum
 Basu parentum vero. consensu Anno 1704 scholam
 illius loci quæ Xenodochiana dicitur frequentare
 incepti; in qua omnes ordines transcendendi, donec tan-
 dem ad altiora progredi cogitans, multorum
 hortatu Italiam petii Anno 1712 d. 10 April.
 ad studia ulterius prosequenda, ubi beneficii
 orphanotrophei particeps sum factus; quod
 etiam Supremum Numen in sui ipsius gloria
 et ad sublevandam inopiam multorum adhuc
 pauperum augere et conservare velit,
 opto quam vehementissime

Itala d. 27 Aug. Ao. 1712